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Abstract (en)
The frame of the dobby has passing through it a shaft (4), of which the ends projecting beyond the frame are each associated with the heads of two
connecting rods (7, 8) by means of an eccentric (5, 6), whilst their foot is articulated on the rod of a T-shaped rocker lever (9, 10), the branches of
which are associated pivotably with a short lever (12, 13) and with a long lever (15, 16) which, moreover, are attached respectively to the upper knife
box (14) and to the lower knife box (17). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le chassis du dispositif est traversé par un arbre (4) dont les extrémités dépassant au dela du chassis sont associées chacune aux tétre de deux
bielles (7, 8) par l'intermédiaire d'un excentrique (5, 6) tandis que leur pied est articulé a la tige d'un levier basculant (9, 10) en T dont les branches
sont associées a pivotement un levier court (12, 13) et a un levier long (15, 16) attachés en outre respectivement au cadre supérieur (14) et au
cadre inférieur (17). <IMAGE>
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